



FÖRSLAG TILL DAGORDNING 2025-05-06

Närvarande: Pelle Karlsson, Pelle Teike, Marie Sirén, ~~Therese Andersson~~, ~~Gunnar Hammarbäck~~, Karin Johansson Ahlqvist, Sara Lundin, Amanda Doverfors och Linnea Knutas.

§1 Mötets öppnande

§2 Godkännande av dagordning

§3 Val av justeringsman: Linnea Knutas

§4 Föregående mötesprotokoll:

§5 Inkommen och utgående post, pågående ärenden: Instruktion betalningssätt SBK Tävling, medlemsinformation, Information från Swedbank, Information om inbrott/skadegörelse i pumphuset, Inbjudan till distrikts- och medlemsmöte. Väntar på svar Förbundsstyrelsen om stadgarna.

§6 Ärenden för beslut:

§7 Information från styrelsen och kommittéerna, (ekonomi, RUS, skyddsgruppen, tävling(bevis träningsledare), rallylydnad, utbildning, aktivitet, kök, område/stuga, RUS, utställning.

Förslag från Marie Dimsjö om en inofficiell löptävling med hund vilken styrelsen ställer sig positiv till.

Pelle och Pelle åker på distriktsmöte 15/5 i Tidaholm.

Kerstin, Sara och Åsa har blivit färdiga bruksdomare.

Träningsledarbevis för instruktörer behöver uppdateras vartannat år. Sara kollar med Ulla som stämt av med instruktörerna vilka som behöver nya intyg. Sara skriver ut intygen.

Utbildningskommittén: kurserna är klara. Dålig uppslutning med klubbvärdar och på temakvällar. Pelle ordnar 5 västar som det står "Klubbvärd" på.

Ekonomirapport från René är utskickad till styrelsen via mail.

RUS – inget nytt.

Skyddsgruppen – Inköp av skul (2 nya, 4 sen tidigare) som tillhör klubben.

Tävling – Elittävling med 7 anmälda har genomförts. Tävlning i lägre i höst. Vilka tävlingar kommer vi satsa på framåt? Vi funderar till nästa möte.

Rally – finns flera intresserade till kommitté. Pelle kollar upp rutin kring bildande av kommitté.

Vi bryter mötet tillfälligt 18.52. Mötet återupptas 18.57.

Rally fortsättning. Plan att ha en inofficiell tävling. Finns behov av att ha tält till domare. Pelle T kollar upp.

Aktivitet –

Köket – vi har ingen ansvarig.

Område/stuga –

Utställning – ev ringträning till höst.

§8 80-årsjubileum. Förslag att ha en fest i höst (september/oktober). Vi tar en första kontakt med berörda personer.

§9 Profilkläder. René gjorde en förfrågan på Facebook. Pelle T tar fram en luvtröja och t-shirt för att se intresset.

§10 Uppföljning från medlemsmötet, intresse att ingå i någon kommitté. Gun har anmält intresse för tävling; Sara kollar om Gun vill vara sammankallande. Ann-Marie Svensson kan hjälpa till med diverse – Pelle kontaktar och tackar för intresse samt att hon är uppskriven i funktionärspärmen. Marie gör iordning en pärm med en lista på funktionärer.

§11 Övriga frågor: I nästa medlemsinfo bör en påminnelse om reglerna hur vi betar oss runt Kroksjön finnas med.

§12 Nästa möte: Måndagen den 9 juni klockan 18.00.

§13 Mötets avslutande 19.27



Per-Erik Karlsson
Ordförande



Marie Sirén
sekreterare



Linnea Knutas
Justeringsman